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Geachte woordvoerders veiligheid, 

 

Woensdag 25 september debatteert u over Politie. Zeker na de algemene beschouwingen kijken wij 

uit naar de discussie en plannen van uw fracties. Bij het begrotingsdebat J&V zullen we natuurlijk 

ook standpunten meegeven, maar de agenda van 25 september biedt aanleiding om de volgende 

punten met u te delen: 

 

Communicatie en BOA’s: toegang kan beter 

C2000 wordt ook veel door boa’s gebruikt, daar waar er gesproken wordt over eindgebruiker dient 

de boa hierin ook die positie en aandacht te krijgen. Op dit moment zijn boa’s gelieerde van de 

aangewezen gebruiker politie in het gebruik van C2000, dit wordt steeds kwetsbaarder gezien de 

vele taken die boa’s vandaag de dag uitvoeren. Gezien de taak en ontwikkeling van de boa dient de 

boa een ‘gebruiker’ te worden van C2000. De boa dient dan ook een eigenstandige positie te 

krijgen in de Meldkamersamenwerking en niet gelieerde te zijn van de politie. Als gelieerde van 

politie valt het belang van de boa met enige regelmaat weg.  

➔ Is de minister ook van mening dat de boa een eigenstandige rol (gebruiker) op de 

Regionale meldkamer zou moeten hebben?  

 

Verzamelbrief Politie: voeg daad bij het woord 

Het kabinet maakt extra geld vrij voor de politie en in het regeerprogramma staat terecht 

geschreven dat er sprake is van aanhoudende onderbezetting en dat de politie belast is met 

werkzaamheden waar andere domeinen en organisaties een rol moeten spelen. In dezelfde alinea 

lezen we dat het kabinet op basis van de ontwikkelagenda politiefunctie opties uitwerkt om de druk 

op de politiecapaciteit te verminderen. Als er taken bij andere organisaties belegd worden, dienen 

deze organisaties hierin ook ondersteund te worden in de uitvoering hiervan. Het lijkt er nu op dat er 

wel geld aan de politie toegewezen wordt, terwijl taken bij andere organisaties belegd gaan 

worden.   

➔ Is het niet verstandig om geld te alloceren voor deze ontwikkelagenda, zodat taken die 

vanuit de politie overgedragen worden aan andere organisatie ook betaald kunnen worden?  

 

Onder het kopje ‘een fundamenteel gesprek over de politiefunctie’ worden een aantal zaken 

benoemd die deels contrair zijn aan hetgeen de minister bij de Kamerbrief over de White paper 
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politiefunctie zegt. In de Whitepaper politiefunctie en de daarbij behorende ontwikkelagenda gaat 

het over keuzes en prioritering in de politiefunctie en de politietaak. De politiefunctie en de 

politietaak zijn twee verschillende grootheden die met elkaar verbonden zijn in de Whitepaper en 

ontwikkelagenda. In de verzamelbrief Politie van 5 september valt te lezen dat ‘de uitvoering van de 

ontwikkelagenda erop is gericht om de politie in staat te stellen zich weer te richten op haar 

kernfunctie en andere organisaties aanknopingspunten te beiden om een rol binnen de 

politiefunctie te vervullen’. Dit is niet het logische vervolg op de Whitepaper. Het vertrekpunt 

daarvan was een visie te ontwikkelen op de toekomst van de politiefunctie in Nederland en de 

samenwerking van de politie met verschillende veiligheidsorganisaties, rekening houdende met de 

rol van het bedrijfsleven en de BOA’s. 

➔ Is de minister ook van mening dat de uitvoering van de ontwikkelagenda er niet enkel op 

gericht is om keuzes te maken binnen de politietaak, maar dat dit juist in samenhang dient 

te gebeuren met de andere veiligheidsorganisaties? 

 

In de Verzamelbrief valt ook te lezen dat ‘het [ook] belangrijk is om nog meer samen te werken met 

partners, zoals buitengewoon opsporingsambtenaren (boa's), om de lokale verankering van de 

politie te behouden.’  In het Regeerprogramma wordt lokale verbondenheid van de politie benoemd. 

De werkelijkheid is dat gemeentelijke handhavers domein I ook al jarenlang zorgen voor de leefbare 

en veilige buurten. In de verzamelbrief staat benoemd hoe deze twee organisaties elkaar kunnen 

versterken: politie en boa’s. Versterking van de lokale verbondenheid en verankering van de politie 

in de Nederlandse buurten is niet van de één op andere dag te realiseren, maar hier dienen 

gemeenten en politie de handen ineen te slaan. Gemeentelijke boa’s domein I zij bij uitstek de 

functionarissen die hier het verschil in kunnen maken. Tijdens de start van het vorige kabinet 

hebben de boa’s een extra impuls gekregen n.a.v. de motie Hermans en gisteren heeft u de motie 

Bikker/Eerdmans aangenomen om de lokale bekendheid van wijkagenten te vergroten. 

➔ Maakt u net als 4 jaar gelden ook nu gelden vrij voor boa’s domein I, zodat een eerste 

impuls gegeven kan worden aan lokale verbondenheid en verankering? 
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